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1. Kan er een schatting worden gegeven 
Zeeuwse gemeenten? 

om hoeveel FTE tekort het gaat bij de Nee, deze cijfers zijn niet bekend. 

2. Is er grote belangstelling voor deze regeling 
eigen bijdrage van 25-50 % te betalen? 

en zijn de gemeenten bereid om de De regeling is net open, de eerste aanvraag is binnen. Meerdere 
gemeenten hebben al belangstelling getoond. 

3. Zou een centrale door de Provincie aangestuurde afdeling die bij deze 
onderwerpen  helpt en adviseert niet efficiënter zijn, gezien de rompslomp van 
aanvragen en financieren van deze regeling door de gemeenten? 

het 
Bij de opzet van de regeling is overwogen een pool van deskundigen in te 
stellen die bij gemeenten aan de slag kunnen. Omdat dit leidt tot 
doorkruising van raamcontracten bij diverse gemeenten is hiervan 
afgezien, op aanraden van een andere provincie die dit eerder probeerde. 

(Daarbij merk ik op dat de regeling nog niet op de website staat waarnaar de link verwijst.)  
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